
ZAPISNIK 
 

S 26. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE VRSI ODRŽANE 03. 

                                        PROSINCA 2020. GODINE 
 

 
 
 

Predsjednica  Općinskog  vijeća  Općine  Vrsi  Josipa  Maraš  otvara  sjednicu  i  pozdravlja  sve  prisutne 

vijećnike. 
 

Konstatira da su pozivi za sjednicu uredno dostavljeni svim vijećnicima. Utvrđuje da su prisutni sljedeći 

vijećnici: Josip Perković, Josipa Maraš, Nevena Radić, Valentin Vučković, Antonio Perinić, Martina 

Bukva Perinić. 
 

Utvrđuje da  postoji kvorum za  održavanje sjednice,  te da  je prisutno  6  od ukupno 11  vijećnika  (na 

sjednici nisu prisutni: Lovre Perinić, Sandra Vukić, Srećko Maraš, Josip Ćošić, Domagoj Marinković). 

Sjednici prisustvuje  načelnik Luka  Perinić,  donačelnica  Anita  Predovan Maraš,  pročelnik  Leonardo 

Rončević, viši stručni suradnik za proračun i financije Kristian Vukić. 
 

Predsjednica Općinskog vijeća Josipa Maraš predlaže sljedeći dnevni red: 
 

1.   Usvajanje zapisnika s 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Vrsi 

2.   Aktualni sat 
3.   Donošenje Proračuna Općine Vrsi za 2021. godinu 

4.   Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Vrsi za 2021. godinu 

5.   Donošenje Programa gradnje objekata komunalne infrastrukture u Općini Vrsi u 

2021.godini 

6.   Donošenje Programa održavanja objekata komunalne infrastrukture u Općini Vrsi 

u 2021.godini 

7.   Donošenje Programa javnih potreba u sportu na području Općine Vrsi u 

2021.godini 

8.   Donošenje Programa javnih potreba u obrazovanju i predškolskom odgoju na 

području općine vrsi u 2021.godini 

9.   Donošenje Programa javnih potreba u kulturi na području Općine Vrsi u 

2021.godini 

10. Donošenje Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine Vrsi u 

2021.godini 

11. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Općine Vrsi za 

redovito godišnje financiranje političkih stranaka u 2021. godini 

12. Donošenje Izmjene Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Općine Vrsi 

za redovito godišnje financiranje političkih stranaka u 2020. godini 

13. Davanje Suglasnosti na Izmjene Financijskog plana Dječjeg vrtića Vrška Vila za 

2020. godinu 

14. Davanje Suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtića Vrška Vila za 2021. godinu 

15. Davanje Suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Vrška vila“ Vrsi 

16. Donošenje Pravilnika o jednostavnoj nabavi 

17. Donošenje Pravilnika o dodjeli stipendija Općine Vrsi



18. Odluka o isplati božićnica stanovnicima Općine Vrsi starijima od 65 godina te 

pomoći osobama s invaliditetom, teže bolesnima i socijalno ugroženim osobama 

za 2020. godinu 

Josipa Maraš: Ima li prijedloga za nadopunu dnevnog reda ili primjedbi na dnevni red? 

Luka Perinić: Imam prijedlog za nadopunu dnevnog reda: Odluka o proglašenju statusa 
nerazvrstane ceste – javnog dobra u općoj uporabi u k.o. Vrsi 

 

 

Josipa Maraš: Nadopuna dnevnog reda je usvojena sa 6 glasova ZA. 
 

 

Josipa Maraš: Dajem predloženi dnevni red na glasovanje s nadopunjenom jednom točkom. 
 

 

Zaključak: Dnevni red je usvojen jednoglasno sa 6 glasova ZA. 
 

 

Ad.1. 
 

 

Josipa Maraš: Prelazimo na prvu točku dnevnog reda. 

Usvajanje zapisnika s 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Vrsi. 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 

Nema primjedbi na zapisnik s prethodne sjednice. 
 

 

Josipa  Maraš:  Tko  je  za  prihvaćanje  zapisnika  s  25  sjednice?  Dajem  ovu  točku  dnevnog  reda  

na 

glasovanje. 
 

 

Zaključak: Zapisnik s 24. sjednice je jednoglasno usvojen sa 6 glasova ZA. 
 

 

Ad.2. 
 

 

Josipa Maraš: Prelazimo na drugu točku dnevnog reda. 

Aktualni sat načelnika. 

 
Josipa Maraš: Otvaram raspravu ako netko ima nekih pitanja. 

 

 

Nije bilo pitanja. 
 
 
 

Ad.3. 
 

 

Josipa Maraš: Prelazimo na treću točku dnevnog reda. 
 

 

Donošenje Proračuna Općine Vrsi za 2021. godinu 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu.



Kristian  Vukić:  Proračun  je  veći  nego  za  ovu  godinu,  najviše  zbog  toga  što smo  stavili  neke  

bitne projekte kao što je Škripača za kojeg ćemo pokušati dobiti novac od EU. 

 

Josipa Maraš: Proračun Općine Vrsi za 2021. godinu je usvojen sa 6 glasova za. 

 
Ad. 4. 

 

 

Josipa Maraš: Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda. 
 

 

Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Vrsi za 2021. godinu 
 

 
Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 

Nije bilo rasprave. 

Josipa Maraš: Dajem ovu točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

 

Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojena odluka o  izvršavanju Proračuna Općine Vrsi za 2021. 
godinu. 

 
Ad. 5. 

Josipa Maraš: Prelazimo na petu točku dnevnog reda. 
 

 

Donošenje Programa gradnje objekata komunalne infrastrukture u Općini Vrsi u 2021.godini 
 

 
Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 

Nije bilo rasprave. 

Josipa Maraš: Dajem ovu točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

 

Zaključak:  Sa  6  glasova  ZA je usvojen Program gradnje  objekata  komunalne  infrastrukture  u 
Općini Vrsi u 2021.godini. 

 
Ad. 6. 

Josipa Maraš: Prelazimo na šestu točku dnevnog reda. 
 

 

Donošenje Programa održavanja objekata komunalne infrastrukture u Općini Vrsi u 

2021.godini 
 

 
Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 

 

 

Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojen program održavanja objekata komunalne infrastrukture u 

Općini Vrsi u 2021.godini.



Ad. 7. 
 
 

Josipa Maraš: Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda. 
 

 

Donošenje Programa javnih potreba u sportu na području Općine Vrsi u 2021.godini 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Kristian Vukić: Ove godine smo bili smanjili ovaj program zbog COVID situacije, ali sljedeće godine 

se nadamo poboljšanju situacija pa smo sukladno tome predvidili iznos kao i prethodnih godina. 

 
Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojen program javnih potreba u sportu na području Općine 

Vrsi u 2021.godini. 
 
 

 
Ad. 8. 

Josipa Maraš: Prelazimo na osmu točku dnevnog reda. 
 

 

Donošenje Programa javnih potreba u obrazovanju i predškolskom odgoju na području općine 

vrsi u 2021.godini 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojen program javnih potreba u obrazovanju i predškolskom 

odgoju na području općine vrsi u 2021.godini. 
 
 
 

Ad. 9. 

Josipa Maraš: Prelazimo na devetu točku dnevnog reda. 
 

 

Donošenje Programa javnih potreba u kulturi na području Općine Vrsi u 2021.godini 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojen program javnih potreba u kulturi na području Općine 

Vrsi u 2021.godini. 
 

 

Ad. 10. 

Josipa Maraš: Prelazimo na desetu točku dnevnog reda. 
 

 

Donošenje Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine Vrsi u 2021.godini 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojen program javnih potreba u socijalnoj skrbi na području 

Općine Vrsi u 2021.godini. 
 

 
Ad.11. 

Josipa Maraš: Prelazimo na 11. točku dnevnog reda.



 

 

Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Općine Vrsi za redovito godišnje 

financiranje političkih stranaka u 2021. godini 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojena odluka o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Općine 

Vrsi za redovito godišnje financiranje političkih stranaka u 2021. godini. 
 
 
 

Ad.12. 

Josipa Maraš: Prelazimo na 12. točku dnevnog reda. 
 

 

Donošenje Izmjene Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Općine Vrsi za redovito 

godišnje financiranje političkih stranaka u 2020. godini 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojena izmjena Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna 

Općine Vrsi za redovito godišnje financiranje političkih stranaka u 2020. godini. 
 
 
 

Ad.13. 

Josipa Maraš: Prelazimo na 13. točku dnevnog reda. 
 

 

Davanje Suglasnosti na Izmjene Financijskog plana Dječjeg vrtića Vrška Vila za 2020. 

godinu 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Luka Perinić: Morali smo napraviti izmjene zbog novog načina funkcioniranja vrtića, jer djeca sad imaju 

obrok i zbog proširenja vrtića smo morali zaposliti pedagoga i medicinsku sestru na 8h tjedno tako da 

smo morali navesti te rashode. 

 
Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojena Izmjena Financijskog plana Dječjeg vrtića Vrška Vila 

za 2020. godinu. 
 
 

 
Ad.14. 

Josipa Maraš: Prelazimo na 14. točku dnevnog reda. 
 

 

Davanje Suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtića Vrška Vila za 2021. godinu 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Zaključak: Sa 6 glasova ZA je izglasana suglasnost na Financijski plan Dječjeg vrtića Vrška 

Vila za 2021. godinu.



Ad.15. 

Josipa Maraš: Prelazimo na 15. točku dnevnog reda. 

 

 

 

Davanje Suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu 

rada Dječjeg vrtića „Vrška vila“ Vrsi 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Zaključak: Sa 6 glasova ZA je izglasana suglasnost na Prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Vrška vila“ Vrsi. 
 
 
 

Ad.16. 

Josipa Maraš: Prelazimo na 16. točku dnevnog reda. 
 

 

Donošenje Pravilnika o jednostavnoj nabavi 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojen Pravilnik o jednostavnoj nabavi. 
 
 

 
Ad.17. 

Josipa Maraš: Prelazimo na 17. točku dnevnog reda. 
 

 

Donošenje Pravilnika o dodjeli stipendija Općine Vrsi 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Luka Perinić: Mijenjamo uvjete dodjele stipendije na način da za studente više nećemo gledati prosjek 

jer mislimo da nije svaki fakultet jednake težine i onda je to teško vrednovati na isti način, a mislim da 

svaki student koji redovno polaže ispite i prolazi godinu zaslužuje stipendiju. 

 
Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojen Pravilnika o dodjeli stipendija Općine Vrsi. 

 
 

 
Ad.18. 

Josipa Maraš: Prelazimo na 18. točku dnevnog reda. 
 

 

Odluka o isplati božićnica stanovnicima Općine Vrsi starijima od 65 godina te pomoći 

osobama s invaliditetom, teže bolesnima i socijalno ugroženim osobama za 2020. godinu 
 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojena odluka o isplati božićnica stanovnicima Općine Vrsi 

starijima od 65 godina te pomoći osobama s invaliditetom, teže bolesnima i socijalno 

ugroženim osobama za 2020. godinu.



Ad.19. 

Josipa Maraš: Prelazimo na 19. točku dnevnog reda. 

 

 

 

Odluka o proglašenju statusa nerazvrstane ceste – javnog dobra u općoj uporabi u k.o. Vrsi 
 

 

Josipa Maraš: Otvaram raspravu. 
 

 

Zaključak: Sa 6 glasova ZA je usvojena odluka o proglašenju nerazvrstane ceste – javnog dobra 

u općoj uporabi u k.o. Vrsi. 
 

 
Josipa Maraš: S ovime je iscrpljen dnevni red stoga zaključujem sjednicu i zahvaljujem se vijećnicima 

na prisustvu. 
 

 

Vrsi, 04. prosinca 2020. godine 
 

 

Zapisničar                                                                OPĆINSKO VIJEĆE OPĆINE VRSI 

Leondardo Rončević                                                                         Predsjednica 

Josipa Maraš 


